

出版者 | 台北市新合唱文化藝術基金會
發行人·總編 | 陳雲紅
撰稿 | 朱元雷 陳雲紅
題字 | 張永鑑
美編 | 曾小奇
校稿 | 沈世靖 張伯鏗
地址 | 新北市中和區中和路 366 號 8 樓之 3
電話 | (02)2920-9028
傳真 | (02)2920-8961
http://www.tcmc.org.tw info@tcmc.org.tw

臺灣合唱音樂中心

Taiwan Choral Music Center

2023 冬季號 會訊

執行長的話 · 活動報導 · 國際合唱活動
雞湯藝開罐 · 人聲樂團加油專區 · 感動時刻



雞湯藝開罐

If you don't design your own life plan, chances are you'll fall into someone else's. And guess what they might have planned for you? Not much. — Jim Rohn, Author

「如果你不安排自己的人生規劃，你將可能落入別人的規劃。而猜猜他們可能為你規劃了什麼？不多。」— 吉姆·羅恩（勵志作家）

Instead of wondering when your next vacation is, you ought to set up a life you don't need to escape from. — Seth Godin, Marketer

「與其思考下次放假是何時，你應該創造一個不需要逃離的生活。」— 斯·高汀（行銷大師）

Pleasure in the job puts perfection in the work. — Aristotle, Philosopher

「工作的愉悅，讓作品得以完美。」— 亞里斯多德（哲學家）

There comes a special moment in everyone's life; a moment for which that person was born. That special opportunity, when he seizes it, will fulfill his mission — a mission for which he is uniquely qualified. In that moment, he finds greatness. It is his finest hour. — Winston Churchill, British Prime Minister

「每個人在生命中都會遇到一個特別的時刻；一個完全適合他的時刻。那個特別的機遇，如果他抓住了，將會成就他的使命 — 一個他特別適任的使命。在那個時刻，他將找到偉大，那是他的最美好時光。」— 溫斯頓·邱吉爾（英國首相）